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Verslag van de Algemene Vergadering van de Koninklijke Nederlandse Kaats Bond  
 
Datum en tijd: 25 november 2010 – 19.30 uur   Plaats: Tulip Inn De Valk  te Franeker 
 
Aanwezig Hoofdbestuur:  
� Th.R. Piersma, voorzitter 
� S. Groustra, penningmeester 
� P. Zondervan, wedstrijdzaken / marketing 
� Si. Saakstra, technische zaken / secretaris 
� T. Dijkstra, breedtesport / verenigingen 
� B. Blumers,  
 
Aanwezig Bondsbureau:  
� R. Ahlers, directeur 
� A. Westra-Smid 
� Y. Broersma-van Noord 
� T. v.d. Meulen  
� A.H. Helvrich-Riem, notulist 
� L. Dijkstra, notulist 
 
Aanwezige ereleden: 
� W. Brouwer 
� W. de Haan  
� G. Hoekstra 
� J.N. Kuipers  
� K. Klok 
� T Prins 
� S. Saakstra 
� Mw. F. Toering-van der Weide 
� E.L. Vogels 
� A. Ykema  
 
Aanwezig PC bestuur: 
� J. Westra 
� J. Dijkstra 
� Th. Bakker 
� J. v.d. Veen  
� S. Volberda  

 
Aanwezige genodigden: 
�  G.A. de Boer, Amersfoort 
�  J. van der Meij 
�  Mw. A. Hijlkema 
�  U. van Dijk 
 
Verenigingen ( ) 

Achlum, Akkrum, Amsterdam, Arum, Beetgum, Berlikum, Bolsward, Britsum, Broeksterwoude, 
Burgwerd, Cornwerd, Damwald, Dokkum, Dongjum, Dronrijp, Dronten, Easterein, Easterlittens, Ee,  
Exmorra, Franeker, Goënga, Goutum, Grou, Hallum, Hartwerd, Heerenveen, Hitzum, Holwerd,  
Hommerts-Jutrijp, Huizum, Huns-Leons, Hijum-Finkum, Kimswerd, Lollum-Waaxens, Makkum, 
Mantgum, Marsum, Menaldum, Midlum, Minnertsga, Morra-Lioessens, Oude Bildtzijl, Oude Leije, 
Peins, Pingjum,  Reahûs-Turns, Ried, Scharnegoutum, Schettens-Longerhouw, Schingen-
Slappeterp, Sexbierum, St. Annaparochie, St. Jacobiparochie, St. Nicolaasga, Stiens, Ternaard, 
Weidum, Wergea, Wier, Winsum, Witmarsum, Wjelsryp, Wolsum, Wommels, Workum, Wijnaldum en 
IJlst.  
68 verenigingen vertegenwoordigen 182 stemmen van in totaal 123 verenigingen. 

 
Federaties ( ) 

Barradeel, Franekeradeel, Littenseradiel, Wûnseradiel/ Bolsward/ Workum, Zuidwesthoek en 
Federatie voor Buitenafdelingen (FBA) 
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Afwezig m.k.:  
Verenigingen: Buitenpost, Deinum, Herbayum, Sneek, Tzum en Ysbrechtum. 
 
Er zijn 68 verenigingen aanwezig, 6 federaties en de FBA. 6 verenigingen hebben zich afgemeld. 
 
1. OPENING 
Voorzitter Th.R. Piersma opent om 19.30 uur de vergadering met een welkom aan de vertegenwoordigers 
van de verenigingen en federaties, de ereleden, de verenigingsconsulenten, de kaderleden, leden van de 
Permanente Commissie, de VVK, de heer G.A. de Boer, de genodigden en de pers. 
 
2. HULDIGING 
De voorzitter huldigt Afke Hijlkema voor haar buitengewone kaatsprestaties. Met meer dan 1000 punten 
noemt de voorzitter haar “een sieraard op de kaatsvelden”. De voorzitter geeft een opsomming van de 
erelijst van mevrouw Hijlkema. Als nummer één van het puntenklassement aller tijden wordt door de 
voorzitter het “top drie insigne” opgespeld.  
 
3. INGEKOMEN STUKKEN EN MEDEDELINGEN 

a. Berichten van verhindering 
Er zijn berichten van verhindering ontvangen van de heer P. Groenendijk (erelid) en de heer  
C. v/d Voorn (lid hoofdcommissie Marketing). 

b. Stand van zaken technische kaatsontwikkelingen 
- De heer S. Saakstra geeft een korte toelichting op de toekomst van het topkaatsen, waarvan het 
“keatsen in teams” deel uitmaakt.  Het hoofdbestuur heeft meer tijd nodig heeft om tot een 
evenwichtige wedstrijdkalender te komen. De heer S. Saakstra geeft aan dat hier in 2012 op wordt 
teruggekomen. 
- Naar aanleiding van het voorstel van Makkum en Dronrijp geeft de heer S. Saakstra aan, dat wat 
betreft de schooljongens en schoolmeisjes wordt ingestemd met dit voorstel. Met ingang van het 
komend seizoen kaatsen deze leeftijdsgroepen met leren ballen. Volgens de heer Van der Veen 
(Makkum) was het voorstel om alle categorieën met leren ballen te laten kaatsen. De voorzitter 
vraagt de vergadering om ruimte te krijgen, een goede kindvriendelijke leren bal te ontwikkelen en 
per 2012 met deze bal te kaatsen. Door te stemmen (hand opsteken) besluit de vergadering het 
voorstel van het hoofdbestuur te steunen. Invoering bij de schooljongens en schoolmeisjes en meer 
tijd te krijgen om op zoek te gaan naar een kindvriendelijke bal. Door de huidige voorraad ballen is 
dit onderzoek mogelijk. Verder geeft de heer S. Saakstra aan dat er komend seizoen ook weer wordt 
geëxperimenteerd met gekleurde ballen. 
- Verder meldt de heer S. Saakstra dat er hard gewerkt wordt aan een betere oplossing voor het 
schoeiselprobleem. Inzet is dat de kaatser vrij is in het bepalen van zijn eigen schoeisel. Of dit kan 
worden bereikt is nog niet duidelijk. Hierover is de komende tijd overleg met gemeenten en andere 
veldeigenaren. Een belangrijke doorbraak op dit punt is de bereidheid van de gemeente 
Menameradiel om dit toe te staan, wanneer het afgelasten van de wedstrijd niet alleen door de 
scheidsrechter kan worden gedaan, maar afhankelijk van de veldomstandigheden ook door de 
vereniging. Ruim voor het seizoen komt hier meer duidelijkheid over.  

c. Website/Wis-In 
Mevrouw B. Blümers geeft de stand van zaken weer wat betreft de KNKB Website en de Wis-In. Het 
doel van de website is een grote doelgroep snel te informeren over alles wat met kaatsen te maken 
heeft. Per maand wordt de website bezocht door 80.000 bezoekers en er zijn 500.000 pageviews. 
Voor een bond met 13.000 leden zijn dit prachtige cijfers. Er wordt gekeken hoe de website nog kan 
worden verbeterd. Verder geeft mevrouw B. Blümers een weergave van de Wis-In, het maandblad 
van de KNKB, dat wordt samengesteld door een redactie van journalisten onder leiding van een 
hoofdredacteur. Helaas moet zij ook melden dat het aantal abonnementen van de Wis-In gestaag 
terugloopt. Er is onderzoek gedaan naar het waarom en het blijkt dat financieel, ouderdom of 
overlijden de hoofdredenen zijn. De hoofdcommissie Marketing onderzoekt hoe het aantal abonnees 
op korte termijn kan worden vermeerderd door middel van wervende acties. Tevens wordt gekeken 
of het op langere termijn mogelijk is, ieder lid van de KNKB dit bondsorgaan toe te sturen. De Wis-In 
is een van de weinige bondsbladen die in eigen beheer wordt uitgegeven en inkomstengenererend 
is. 

 
4.   VERSLAG ALGEMENE VERGADERING OP 25 NOVEMBER  2010 
 Het conceptverslag van de Algemene Vergadering van 1 april 2010 wordt zonder opmerkingen door de 
vergadering goedgekeurd. De heer P. Zijlstra (Wommels) vindt de actielijst een positief begin maar ruim 
omschreven. De actielijst moet bestaan uit een korte (actie)omschrijving, datum en verantwoordelijke. 
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Tevens wil de vereniging Wommels de uitgewerkte notulen en actielijst van de vergadering zo spoedig 
mogelijk op de website. De voorzitter vraagt wat meer tijd dan de voorgestelde twee weken van de 
vereniging Wommels. 
 
5.  BELEIDSVOORSTELLEN 
     a. Vanuit het bestuur 
     i. Jaarplan 2011 

De heer R. Ahlers presenteert het jaarplan 2011. Het omvat dezelfde 3 pijlers, vergroting 
marktpositie, technisch kaatsen en organisatie KNKB, die ook in het meerjarenbeleidplan staan. 
Alleen zijn ze nu verder uitgediept naar concrete acties. 

 
Jaarplan blz.4 1 C. Toename bezoekersaantal 
De heer R. Ahlers geeft aan dat er tijdens wedstrijden van het afgelopen seizoen een enquête is 
gehouden die gericht is op de bezoekersaantallen. De stagiaires, die de enquête hebben gehouden 
zijn bezig met de evaluatie.  

 
Jaarplan blz.7 3C Samenwerking met de KNVB 
De heer L.J. Dijkstra (Beetgum) vraagt naar de overlapping van het seizoen en de samenwerking 
met de KNVB. In de planning staat Q3-Q4 en wil dit graag naar Q1 brengen. De heer R. Ahlers gaat 
hiermee akkoord. De heer P. Zondervan herkent de overlapping en vindt het een bijzondere manier 
van samenwerking met de KNVB. De voorzitter geeft aan dat er met de wedstrijdkalender voor de 
jeugd al rekening wordt gehouden. De heer Ahlers geeft aan dat het voetbalseizoen 2011/2012 een 
week later begint. Verder doet de heer R. Ahlers melding over de samenwerking tussen de KNKB en 
de KNVB op het gebied van de opleidingen (scheidsrechterscursussen), verenigingsondersteuning 
(fusieplannen) en het gezamenlijke kantoor. De voorzitter geeft aan dat wel ieder zijn eigen stramien 
heeft. 

  
ii. Vaststellen Statuten en Huishoudelijk Reglement 
De voorzitter deelt mee dat toetsing heeft plaatsgevonden door de Reglementencommissie en mr. R. 
Glas, advocaat bij De Haan advocaten en notarissen te Leeuwarden 
De voorzitter deelt verder mee dat vlak voor de vergadering een toevoeging aan de statuten en het 
huishoudelijke reglement is ontvangen en separaat is uitgedeeld. De heer S. Jepkema (Húns-Leons) 
heeft een aantal serieuze wijzigingsvoorstellen aangeleverd. Deze zijn of worden nog getoetst door 
de reglementencommissie en daar waar van toepassing aanpassing plaats vinden. De voorzitter 
dankt de heer S. Jepkema voor zijn positieve inbreng. 
De heer L.J. Dijkstra (Beetgum) vraagt naar de NK Senioren en Jong Nederland die statutair in 
Franeker gehouden moeten worden. De voorzitter geeft aan dat er geen verandering staat in de 
wijzigingen. De vergadering gaat akkoord met het vaststellen van de statuten en het huishoudelijk 
reglement. 

 
iii. Verzelfstandiging kaatsmuseum 
De heren J. Hiemstra, P. van Duinen, T. Kuipers, F. Dijkstra en Th.R. Piersma werken aan de 
verzelfstandiging van het kaatsmuseum. De verwachting is dat dit het museum meer mogelijkheden 
geeft voor fondsenwerving of sponsoring dan nu het geval is. Het oprichten van twee stichtingen, 
één voor de exploitatie en één voor de collectie en documentatie, geeft een heldere scheiding tussen 
de KNKB en het museum. Hierdoor kan het kaatsmuseum zelfstandig opereren. Het kaatsmuseum 
blijft een bijdrage van de KNKB ontvangen. Een hoofdbestuurslid in het bestuur van het museum is 
een mogelijkheid. De voorzitter vraagt de vergadering meer tijd voor het nader uitwerken van de 
verzelfstandiging van het kaatsmuseum en komt in de Algemene Vergadering van april 2011 met 
een definitief voorstel. De vergadering gaat hiermee akkoord. 

 
a. Vanuit de verenigingen: “Sjirk de Wal” te Dronrijp 

i. Centraal gestuurde wedstrijdagenda 
De heer A. Tolsma (Dronrijp) geeft een korte en duidelijke toelichting op het ingediende voorstel over 
de centraal gestuurde wedstrijdagenda. Hij geeft aan dit eerder te hebben toegelicht op het 
ledenberaad. De heer P. Zondervan staat positief tegenover het voorstel van de vereniging Dronrijp 
met de opmerking de datum te verschuiven naar 1 november. De evaluatie van het afgelopen 
seizoen moet worden meegenomen en met deze datum hebben de verenigingen en federaties nog 
steeds voldoende tijd om hun eigen wedstrijdagenda hierop af te stemmen.  
De heer L. Bierma (Amsterdam) vraagt of er rekening is gehouden met de 360 manuren (0,25fte) in 
de begroting en kan dit niet terug vinden. 



Verslag Algemene Vergadering KNKB 25 november 2010 4 

De heer P. Zondervan antwoordt dat 0,25fte niet is te definiëren. 
De voorzitter vraagt of de vereniging Dronrijp zich kan vinden in de datum van 1 november. Er is 
enige discussie of dit niet 1 oktober moet worden, maar de vergadering gaat akkoord met een datum 
van 1 november en de toezegging dat een uiterste inspanning wordt gedaan om zoveel eerder 
gereed te zijn. 

 
ii. Contributiebeleid KNKB 
De heer A. Tolsma (Dronrijp) geeft een toelichting op het ingediende voorstel over het 
contributiebeleid. De heer Tolsma (Dronrijp) benadrukt dat de te ontvangen subsidie van het 
NOC*NSF afhankelijk is van het aantal opgegeven leden. 
In een levendige discussie worden de volgende opmerkingen gemaakt. 
De heer L. Bierma (Amsterdam) dient mede namens de buitenafdelingen (FBA) een amendement in 
op het voorstel van de vereniging Sjirk de Wal uit Dronrijp. De vereniging Amsterdam ondersteunt 
het voorstel. Het huidige voorstel geeft voor de kleine verenigingen met minder dan 50 leden een 
contributieverhoging van 30% of meer. De heer Bierma vindt dit een onaanvaardbaar hoge 
verhoging. Het betreft hier negen verenigingen. De heer Tolsma geeft aan bij het hoofdbestuur dat 
hij er geen probleem mee heeft om dit amendement in het voorstel in te passen. 
De heer L. Seerden (Franeker) vraagt of er een periode aan vast zit, bijvoorbeeld van 3 of 5 jaar en 
meent dat het om een verkapte contributieverhoging gaat. De heer Tolsma verdedigt dit door te 
zeggen dat het absoluut niet gaat om een verkapte contributieverhoging, maar dat het voorstel is 
gedaan om het aantal bondsleden van de KNKB weer te laten groeien, hetgeen in het belang is van 
de sport. Het voorstel blijft, indien aangenomen, van toepassing tot er een beter voorstel komt. Daar 
wil hij geen tijd aan verbinden. Wanneer er een beter voorstel wordt ingediend is dit voor de 
vereniging Dronrijp geen probleem om hierin mee te gaan. Uiteindelijk beslissen de verenigingen 
daar zelf over. 
De heer Th. de Jong (St. Annaparochie) gaat mee in de lijn van de vereniging Franeker met als 
basis het aantal leden als grondslag. 
De heer P. Zijlstra (Wommels) is van mening dat de verenigingen een flink aantal (alle)leden moeten 
opgeven en stelt een periode van maximaal 3 jaar voor.  
De heer L.J. Dijkstra (Beetgum) geeft aan dat er 39 verenigingen zijn met minder van 50 leden. De 
contributieverhoging komt varieert van € 0,03 tot € 2,60 per lid en hij vindt dit verschil erg groot. Ook 
de vereniging Beetgum is voor een periode van 3 jaar om vervolgens een nieuw voorstel aan te 
nemen. De heer A. Tolsma (Dronrijp) zegt nogmaals dat een periode niet belangrijk is. Wanneer er 
een beter voorstel wordt ingediend en dit opnieuw wordt voorgelegd moet de grondslag acceptabel 
zijn. Als de verenigingen het daar niet mee eens zijn wordt het afgewezen en blijft dit voorstel van 
kracht. De verenigingen bepalen dus zelf de duur van dit voorstel.  
De heer H. Kroes (Akkrum) vraagt wat de grondslag is het aantal leden en hij vraagt zich af of de 
verenigingen al hun leden wel opgeven.  De heer A. Tolsma (Dronrijp) geeft aan dat de peildatum 1 
januari 2010 in het voorstel als basis is gebruikt en dat de opgave van leden essentieel is in dit 
voorstel.  
De penningmeester, de heer S. Groustra, deelt namens het hoofdbestuur mee, dat hij vertrouwen 
heeft in het voorstel. Hij onderstreept de woorden van de heer A. Tolsma dat wanneer het voorstel 
wordt aangenomen de verenigingen zonder extra kosten leden kunnen opgeven en hij gaat ervan uit 
dat de verenigingen dit dan ook doen.  
De voorzitter brengt het voorstel in stemming en de vergadering gaat akkoord, met inbegrip van het 
amendement van de federatie van buitenafdelingen. Hij bedankt de heer A. Tolsma en de vereniging 
Sjirk de Wal uit Dronrijp voor de inbreng in deze vergadering. 
 
De overige voorstellen, die door deze vereniging zijn ingediend komen terug op het ledenberaad en 
indien nodig op de AV van het voorjaar 2011. 

 
6.  BEGROTING 2011 
De heer S. Groustra licht de begroting van 2011 toe. Hierin verwoordt de heer S. Groustra het tekort in 
lagere inkomsten uit contributies, lagere sponsorinkomsten en het niet kunnen realiseren van de bezuiniging  
op het museum. Na de presentatie zijn er veel vragen over de tribune, het museum, kosten van masseurs, 
opbrengsten van de commerciële manager, sponsorgelden, prijzen NK’s, het verlagen van de bijdrage aan 
de VVK en het nemen van fundamentele beslissingen voor het uitvoeren van de taken op het bondsbureau. 
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1e Omloop 
 
De heer W. Sinnema (Arum) vindt de huurverhoging van de tribune te hoog terwijl het muurkaatsen wordt 
ontzien, de gebruiker betaald. 
De heer S. Groustra geeft aan dat de kaatsmuur is afgeschreven (sponsoring) en een primair onderdeel is 
van het kaatsen. De verhuur van de tribune moet kostendekkend zijn.  
 
De heer Th. de Jong (St. Annaparochie) was aanwezig op het financieel ledenberaad en heeft 
geconstateerd dat de bijdrage van de masseurs wordt overgeheveld van de bond naar de verenigingen en 
vindt de aangedragen keuzes een opdracht uit het verleden. Verder vindt de vereniging St. Annaparochie 
dat de fundamentele beslissingen (welke taken wel of niet) een zware trek op de financiële huishouding 
hebben. 
De heer S. Groustra geeft aan dat de kosten van de masseurs volgend jaar tegen het licht worden gehouden 
om de kaatsers zelf voor de kosten van de masseurs te laten betalen.  
 
Mevrouw S. Lettinga (Dongjum) vindt de vaste kosten veel te hoog. Door de verlaagde sponsorinkomsten 
vindt de vereniging Dongjum dat er teveel geld wordt uitgegeven aan vijftienhonderd actieve kaatsers. De 
vereniging is tegen de verhoging van de kosten van de masseurs. 
De heer S. Groustra kan zich vinden in de opmerkingen van de vereniging Dongjum. 
 
De heer A. Tolsma (Dronrijp) geeft aan dat de tribune betaalbaar moet blijven voor de verenigingen en 
anders overwogen moet worden om de tribune te verkopen. Verder vraagt de vereniging Dronrijp of er meer 
moet worden geïnvesteerd in de trainingen en of de prijzen bij de NK’s veranderd kunnen worden (nu 
Makkumer Aardewerk). 
Is de organisatie van NK junioren en senioren statutair in Franeker? 
Ook de vereniging Dronrijp vindt dat de kosten voor de masseurs ondergebracht moeten worden bij de 
kaatsers in plaats van de verenigingen. 
De heer S. Groustra geeft aan dat de beleving van de prijzen verschillend is. Een wijziging verdiend een 
degelijk onderzoek. Aan trainingsopzet wordt aandacht besteed en er wordt kritisch naar gekeken. 
 
De heer J. Stelpstra (Huizum) merkt op dat de verhoging van de tribunehuur 65% of meer is. De 
consequentie van de verhoging is dat er geen gebruik van wordt gemaakt en vraagt wanneer er afgezegd 
kan worden. 
De heer S. Groustra antwoordt dat wanneer de tribune niet wordt verhuurd er een tekort op de begroting 
ontstaat. 
 
De heer L.J. Dijkstra (Beetgum) vindt dat de mobiele kaatsmuur kostendekkend moet zijn. Door de 
huurverhoging van de tribune wordt het lastiger om de entourage rond de wedstrijden aantrekkelijk te 
houden. 
De heer S. Groustra geeft aan dat er in de huidige zetting de tribune wel moet worden verhuurd. Alle 
verenigingen betalen voor de tribune terwijl 8 verenigingen daadwerkelijk huren. 
 
De heer L. Leeuwen (Bolsward) vraagt naar de incidentele bijdragen van € 31.000 en € 29.000.  
De heer S. Groustra antwoord hierop dat de € 31.000 een structurele subsidie (geoormerkt) richting 2**bond. 
Wanneer er minder leden worden opgegeven krijgt de KNKB minder subsidie van het NOC*NSF (T2-
methode). De € 29.000 is vrij besteedbaar. De hoogt van het bedrag is onzeker. 
 
De heer K. Sikkema (Dronten) vraagt naar het aantal fte’s van het bondsbureau dat is opgenomen de 
begroting. 
De heer S. Groustra geeft aan dat er 3 fte is opgenomen in de begroting. 
 
De heer W. van der Veen (Makkum) vraagt naar de taken van de commerciële manager, de prijzen bij de 
NK’s te veranderen in één maat tegel en welke bijdrage bestemd is voor de VVK en waar dit vandaan komt. 
De heer S. Groustra antwoordt dat de bijdrage voor de VVK betaald wordt uit sponsorgeld.  
 

2e Omloop 
 
De heer W. Sinnema (Arum) vraagt naar de verdeling van het muurkaatsen en de tribune. Het muurkaatsen 
mag niet ontzien worden. 
De heer S. Groustra geeft aan dat het muurkaatsen is opgenomen in het meerjaren beleidsplan en dat mag 
nog geld kosten. 
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De heer Th. de Jong (St. Annaparochie) geeft aan dat de meerjaren notitie duidelijker moet worden 
opgesteld.  
De heer S. Groustra vindt het een algemene oproep en geen duidelijke vraagstelling. 
 
De heer A. Tolsma (Dronrijp) vindt dat de kosten van de masseurs volledig ondergebracht moet worden bij 
de kaatsers.  
De heer S. Groustra geeft aan dat door de kosten van de masseurs een tekort is op de begroting en hiervoor 
moet een oplossing komen. 
 
De heer W. van der Veen (Makkum) vraagt wederom naar de taken van de commerciële manager, de 
prijzen bij de NK’s en de bijdrage  voor de VVK, waarvoor? 
De heer S. Groustra geeft aan dat er een andere setting is op het bondsbureau en zegt dat dit duidelijk in 
organogram naar voren komt. De coördinator is de basis van de bond en zij maakt onderdeel uit van de 
structuur.  
De heer Dijkstra, geeft aan dat het een bewuste keuze is geweest om de tribune en de mobiele kaatsmuur 
samen te voegen en steeds meer naar een kostendekkende situatie te gaan. 
Mevrouw B. Blümers, reageert naar aanleiding van de opmerking over de commerciële manager. Zij 
bevestigt dat mevrouw A. Westra tegenwoordig als coördinator marketing en communicatie deel uitmaakt 
van de huidige structuur. In die functie heeft zij zich, aldus mevrouw Blümers, in de afgelopen periode 
optimaal ingezet voor het sponsorcontract met de hoofdsponsor en is zij waar mogelijk in onderhandeling 
met potentiële cosponsors. De vooruitzichten zijn positief. De coördinator marketing en communicatie is 
eveneens bezig om de bestaande contracten te verlengen. Zowel de website als de Wis-in zijn nodig om het 
kaatsen te vermarkten. Ook daarin speelt zij een belangrijke rol. 
De voorzitter merkt op dat de NK borden een traditie zijn. Dat deze nog altijd maar gewonnen moeten 
worden en dat de prijs onder de kaatsers nog veel waarde heeft. Er is wel een besparing in de organisatie 
van de NK’s doorgevoerd. 
De VVK bijdrage komt al meer dan 30 jaar uit het hoofdsponsorcontract. Door het lagere sponsorbedrag 
heeft dit ook invloed op de bijdrage aan de VVK. Met dit bedrag worden de licentiekosten en de vergoeding 
voor de kaatsers verrekend. De bijdrage tussen de dames en heren is niet in verhouding. 
 
De vereniging uit Dronrijp dient samen met de verenigingen uit Makkum en Dongjum een amendement in 
wat betreft de kosten van de masseurs. 
De heer W. Sinnema (Arum) wil op dit punt geen amendement indienen. Hij legt zich er bij neer, maar vindt 
het wel onterecht. 
 
Het bestuur gaat even mûskopjen. 
 
De heer S. Saakstra geeft aan dat de kosten van de masseurs nog niet bij de kaatsers kunnen worden 
ondergebracht om het kostendekkend te maken. Door de opzet van het topkaatsen vraagt de heer S. 
Saakstra hier begrip voor en hij vraagt dit onderdeel nu te parkeren. De basisbedragen moeten gelijk blijven 
anders ontstaat er een tekort en het hoofdbestuur vindt het niet reëel om dit nu al bij de kaatsers onder te 
brengen. 
De voorzitter stelt voor om de bedragen nu niet te verhogen en dat dit vanaf 2012 voor rekening komt van de 
kaatsers. De heer Tolsma geeft aan dat als de gebruiker vanaf 2012 betaalt, de verenigingen akkoord gaan.  
De vergadering besluit conform het voorstel van de voorzitter. De heer S. Saakstra bedankt de vergadering 
voor het vertrouwen en geeft aan dat het hoofdbestuur zijn uiterste best zal doen.  
 
De heer L.J. Dijkstra (Beetgum) mist nog de tribune. De voorzitter geeft aan dat de rekening voor de 
gebruiker is en alle verenigingen nu mee betalen. De tarieven zijn gunstig ten opzichte van de commerciële 
verhuur. Arum geeft aan dat dit ten koste gaat van de entourage van de wedstrijden en de KNKB zich moet 
gaan beraden wat de tribune kost. 
 
De heer O. de Roos (Menaldum) vraagt hoe het hoofdbestuur ermee omgaat wanneer vier van de acht 
verenigingen de tribune niet meer huren, heeft de penningmeester dan een probleem en moet er worden 
overwogen om de tribune te verkopen?  
 
De heer F.J. Kooistra (Ried) geeft aan dat de KNKB zich moet bezig houden met kerntaken en daar valt de 
tribune niet onder. 
De voorzitter geeft aan dat hoofdbestuur zich hierover beraadt en met een traject komt. 
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De heer A. Tolsma (Dronrijp geeft nog als laatste opmerking om de tribune te verkopen aan de verenigingen. 
 
De vergadering gaat akkoord met de verhoging van het abonnementsgeld van de Wis-In en de afdracht.    
 
7. TUSSENTIJDSE BESTUURSVERKIEZING 

a. Aftredend als voorzitter is de heer Th.R.Piersma te Witmarsum. In deze vacature stelt het bestuur 
voor te benoemen de heer S. Saakstra te Dronrijp. De heer S. Saakstra is momenteel lid van het 
bestuur met de portefeuille technische zaken. De heer S. Saakstra is tevens plaatsvervangend 
voorzitter. 

b. In de door het vertrek van voorzitter Th.R. Piersma ontstane vacature stelt het bestuur kandidaat 
mevrouw A. Weiland te Minnertsga. Het hoofdbestuur stelt de vergadering voor met deze 
benoeming in te stemmen. 

 
Bij instemming van de vergadering met voornoemde benoemingen is het bestuur voornemens de 
portefeuilleverdeling op enkele plaats te wijzigen en wel als volgt: 
De heer Tj. Dijkstra gaat van de portefeuille verenigingen en breedtesport naar wedstrijdzaken. Mevrouw A. 
Weiland neemt verenigingen en breedtesport over. De heer P. Zondervan gaat van wedstrijdzaken naar 
technische zaken. 
 
De voorzitter Th.R. Piersma draagt de voorzittershamer over aan de heer S. Saakstra. De heer Saakstra 
krijgt van de vergadering een groot instemmend applaus.  
Daarna stelt de voorzitter mevrouw A. Weiland voor als nieuw lid van het hoofdbestuur. De vergadering gaat 
onder applaus akkoord met de benoeming van mevrouw A. Weiland. Vervolgens stelt mevrouw A. Weiland 
zich voor aan de vergadering. 
Het hoofdbestuur vraagt de vergadering toestemming om de heer U. van Dijk te benoemen tot erelid 
vanwege zijn verdiensten voor de CFK en KNKB. De vergadering gaat eveneens onder applaus hiermee 
akkoord. 
 
8. RONDVRAAG 
De heer A. Tolsma (Dronrijp) vraagt naar de aanvangstijden nu er niet meer wordt bijgeloot en er dus een  
andere situatie is ontstaan. 
De heer P. Zondervan antwoordt hierover in gesprek te zijn met betrokkenen. 
 
De heer K. Sijtsma (Sexbierum-Pietersbierum) informeert naar wanneer het schoeisel vrij wordt gegeven, 
omdat dat dit tot nu toe nog niet toegestaan is in Sexbierum vanwege de problemen met het veld. 
De heer S. Saakstra begrijpt de situatie in Sexbierum, maar antwoordt dat ontwikkelingen op het gebied van 
schoenen niet is tegen te houden. Daarom is het ook zo moeilijk om schoeisel te verbieden. Voordat je het 
weet is er al weer een nieuwe schoen. Het hoofdbestuur zet dan ook in op de dialoog met de veldeigenaren 
en wil zich niet vastleggen op welke schoen wel en welke schoen niet mag worden gebruikt.  
 
9. AFSCHEID VOORZITTER TH.R. PIERSMA 
De nieuwe voorzitter de heer S. Saakstra vraagt de vergadering toestemming om de heer Th.R. Piersma te 
benoemen tot erelid van de KNKB. Dit wordt onder luid applaus aangenomen 
 
10. SLUITING 
Niets maar aan de orde zijnde sluit de nieuwe voorzitter om kwart over elf de vergadering en bedankt een 
ieder voor zijn of haar inbreng. 
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ACTIELIJSTACTIELIJSTACTIELIJSTACTIELIJST 

 
 

Algemene Vergadering KNKB 
 
25 november 2010 Tulip Inn De Valk te Franeker 
 
 

 
 
 
Actie Door Deadline Uit verg. 

van 
Verantwoordelijk 

1. Wedstrijdkalender topkeatsen  april 2011 25/11/2010 S. Saakstra 
2. Ontwikkelen kindvriendelijke 

kaatsbal 
april 2011 25/11/2010 S. Saakstra 

 Onderzoek vermeerderen leden 
WIS IN 

april 2011 25/11/2010 HC Marketing 

3. Aflassen wedstrijden begin seizoen 25/11/2010 TC 
4. Notulen en actielijst website januari 2011 25/11/2010 Hoofdbestuur 
5. Aanpassen statuten en 

huishoudelijk reglement 
januari 2011 25/11/2010 Bondsbureau 

 
6. Voorstel verzelfstandiging 

kaatsmuseum 
april 2011 25/11/2010 Werkgroep 

kaatsmuseum 
7. Massage kosten april 2011 25/11/1010 Hoofdbestuur 
8. Voorstellen vereniging Dronrijp april 2011 25/11/2010 Hoofdbestuur 
 
 
  
  
 
 


